
 Dagsorden  

  

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 31. oktober kl. 17-

18.30  

 DAGSORDEN 

Fremmøde: Annemette, Christina, Mia, Britt, Dennis, Pia, 

Louise og Stine 

  

  

Afbud: Rasmus, Lars og Helle 

 

1. Orienteringer 

- Tysklandsturen 

- Skolekor 

- Kontoret 

- Personalesituationen (herunder arbejdsfordeling på kontoret)  

- Meebook 

2. Samarbejde med Børnecenter (bilag 1) 

- Bilaget skal ses som et referat fra det møde, som de to formænd har haft med de 

to ledere 

Vi drøftede nuværende samarbejdsaftaler og mulighederne for at styrke 

overgangen fra børnehave til skole yderligere.  

Flere pædagogiske/praktiske tiltag der evt. kan arbejdes videre med blev 

drøftet: fælles facebookprofil eller anden  platform der kan sprede de gode 

historier. Vidensdeling mellem det pædagogiske personale husene imellem 

herunder større synliggørelse af kulturen og de forskellige pædagogiske og 

didaktiske metoder husene arbejder med/ud fra.  

De to bestyrelser holder fælles møde til foråret. 

3. Legeplads - indvielse 

- Evt. indvielse en fredag kl. 12 i håndværkernes middagspause?? 

Bestyrelsen bakker op om et festligt og uformelt kort arrangement i en 

middagspause.  

Lars og Annemette kontaktes af ledelsen i forbindelse med planlægningen. 

4. Alkoholpolitik (bilag 2) 

- Alkoholpolitikken drøftes og sættes til godkendelse 

Punkt udsættes til næste møde 

5. Evt. 

- Evaluering af forældremøderne 

Der var en generel oplevelse af, at tiden var for kort i udskolingen og nogen 

steder på mellemtrinnet. 

Det er forskelligt hvad forældrene kommer for at høre, så det kan være 



svært at dække alle ønsker.  

Det gør også at målet med møderne kan fremstå lidt utydelige. 

Det var meget forskelligt hvor stor en rolle kontaktforældrene spillede på 

møderne.  

Der hvor kontaktforældrene lykkedes særligt godt var i de klasser hvor de fik 

taletid og kunne løfte opgaven med at få en god dialog i gang ud fra hvad de 

hører rør sig i klassen. Det kræver ressourcestærke forældre, hvilke vi har 

rigtig mange af. Det er derfor også en mulighed at tænke dem mere ind i 

forhold til møderne fremadrettet. 

Der er enighed om, at det er tiltrængt og spændende at nytænke omkring 

forældremøderne. Vi vil derfor i foråret tage konceptet forældremøde 

op igen. 

NB. NÆSTE BESTYRELSESMØDE ER FLYTTET TIL MANDAG D. 27. NOV. KL. 

16.30! 

  

- Der er vælgermøde d. 9. nov. kl. 19.00 i Thyborøn Fritidscenter… 

  

    

    

    

    

    

Link:   

 


